
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/12034.

Benyújtás dátuma: 2020-08-05 09:58

Parlex azonosító: 1E2Q1YBM0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Szabó Timea (Párbeszéd) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem szállítják a koronavírusos betegeket a 
kiskunhalasi járványkórházba?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kiskunhalason létesített járványkórház egy kiválóan felszerelt intézmény, korábban 30 beteget
ápoltak itt. Látogatásom során tapasztaltam, hogy az intézmény jelenleg üresen áll, a koronavírusos
betegeket nem itt kezelik. Miért nem szállítják ide a koronavírusos betegeket, ezzel tehermentesítve
a többi kórházat és miért nem hasznosítják az intézményt?

Tisztelettel várom válaszát!


